  No:190414
元朗東莞同鄉會王少強夫人幼稚園
迪士尼樂園社區共享

　　本校申請參加「香港迪士尼樂園社區共享計劃」，獲批
小量免費門票。為讓幼稚園學生有驚喜的體驗，共渡歡樂的時光，現安排低班及幼兒班學生及家長參與是次活動。
　　有意參加之同學(必須有一名家長陪同)，請填妥回條於5月3日(星期五)之前，連同車費及保險費用($120)交回班主任，以便校方統計人數。
有關活動流程如下，敬請詳閱：
日    期：2019年5月30日(星期四)
集合時間：上午9時正
集合地點：本幼稚園課室
服    裝：整齊夏季運動服及白波鞋
費    用：$60 (車費及保險) X 2人＝$120
回    程：下午3時30分集合(迪士尼閘前噴水池)，4時上車。

備註：(1)學生必須有家長共同參與此活動，不參加學生不用回校上課。
(2)如陪同家長超出1人，可交費用安排坐車，到達樂園後自行購票入場。(如需要安排坐車請與校務處聯絡。)
校長 鄭家鳳 啟
二零一九年四月二十九日
------------------------------------------------
迪士尼樂園社區共享回條


本人是___________班學生___________之家長，現
不參加
參加  貴校於5月30日(星期四)舉行之香港迪士尼樂園社區共享親子活動，並繳交車費及保險費$120。

家長簽署：_____________
(請以表示)                二零一九年____月____日
YUEN LONG TUNG KOON DISTRICT ASSOCIATION
MRS.WONG SIU KEUNG KINDERGARTEN
No:190414
29th April, 2019
Dear Parents,
Hong Kong Disney Community Involvement Parent-child Activity

Our school has joined the “Hong Kong Disney Community Involvement Program”. We are offered some complimentary Park admission tickets for our students and parents.  In order to let students have a memorable and joyful experience at the Disneyland. We arrange K1 and K2 students with their parents to join the activity.
 Please complete and return the reply slip together with the traffic and insurance fees ($120) if join, to the class teacher before 3rd May, 2019 (Friday). The student who wants to participate, must be accompanied by an adult.

The details of activity are shown as follows:
[bookmark: _GoBack]Date 		   : 30th May, 2019 (Thursday)
Gathering Time : 9.00 a.m. 
Assembly Place : our Kindergarten
Uniform	      : Students must wear tidy PE uniform and white sport shoes. 
Fee          : $120 for 2 persons, @$60 (include traffic and insurance fees ). 
Return trip    : Gather at 3:30 p.m. (in front of Disney fountain) and depart at 4:00 p.m.

Remarks : 1) Students must be accompanied by parents. Students who do not participate 
			the activity, do not need to go to school.
        2) If more than one participant, please notify our school staff for arrangement of the transportation to Disneyland. The person should buy the Park admission ticket. 
            
                                                           Yours faithfully,
Cheng Ka Fung
Principal

-------------------------------------------------------Reply Slip
Disney Community Involvement Program

Dear Principal,
The child, name _________________ Class _______ □participates / □does not participate the “Hong Kong Disney Community Involvement Parent-child activity” on 
30th May, 2019 (Thursday). If participate, please pay the traffic and insurance fee totally $120. 

 							___________________
Signature of parent/guardian 
Date：__________________

Note: please tick as appropriate

